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Jaarplan 2025 

1. Inleiding 

Road Runners Zoetermeer is een vereniging waar je kunt wandelen en hardlopen, waarbij 
gezondheid, veiligheid en gezelligheid voorop staan. Road Runners Zoetermeer, een club waar je met 
je hart loopt. We doen dit door wedstrijden en cursussen op het gebied van hardlopen en wandelen 
te organiseren  en vooral het verzorgen van groepsgewijze trainingen. 
 
De vereniging (en ook ESWAZ) kan niet zonder de inzet van heel veel leden: onze vrijwilligers. Zij 
vormen het kloppend hart van de vereniging. In het afgelopen jaar zijn de Geuzendag, de opening 
van het seizoen, de 3Plassenloop en nog veel meer grote en kleine evenementen door vrijwilligers 
georganiseerd. En laten we de barmensen, de trainers, de redactie van de Roadie en het bijhouden 
van de ledenadministratie en de wedstrijduitslagen ook niet vergeten. Vele handen doen onzichtbaar 
werk, maar zij maken de vereniging! We zijn niet alleen lid om te wandelen en rondjes te lopen, maar 
ook met elkaar het hardlopen en wandelen te beleven. En hoe leuk het is om met elkaar dingen tot 
stand te brengen?  
 
Ook in 2025 zullen we een groot beroep op hen doen. Gelukkig wordt er nog steeds van alles binnen 
en buiten de vereniging om georganiseerd. Het is absoluut geen dooie boel. Maar het werd wel tijd 
om ons te bezinnen op de toekomst van de vereniging. Dat hebben we in 2024 gedaan en zullen we 
in 2025 ook doen. We zullen de vrijwilligers daarbij nadrukkelijk betrekken.  
 
Naast de toelichting op de begroting 2025 wil het bestuur graag een jaarplan op hoofdlijnen 2025 
aanbieden aan de ALV. 

2. Uitgangspositie 

 
2.1 Aantal leden  
Vorig jaar schreven we nog over de negatieve impact van coronamaatregelen op de groei van het 
aantal leden. Dit jaar lijkt dat voorbij. Ook dit jaar zullen we weer beginners/kennismakingscursussen 
starten en verwachten we dat deelnemers lid worden, zowel bij de wandelaars als de hardlopers. 
Omdat er ook weer leden opzeggen, gaan we in 2025 uit van een lichte groei van het aantal leden 
ten opzichte van 2024. 

 

 2022 2023 2024 2025 
     
Hardlopers 224 225 219 225 
Wandelaars 78 100 106 106 
Fietsers 6 6 4 4 
Donateurs 23 24 28 27 
Totaal 331 355 355 362 
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2.2. Financiële situatie 
In 2024 is het clubhuis weer vaker verhuurd dan in 2023. We doen we ons best om dat ook in 2025 
voort te zetten. De inkomsten uit sponsoring zijn in 2024 wat tegen gevallen, omdat Spark besloten 
heeft de sponsoring stop te zetten. Ook in 2024 hebben we gesprekken gevoerd met de sponsoren. 
Sommige sponsoren hebben aangegeven meer betrokken te willen worden bij de vereniging. We 
gaan dat in 2025 verder invullen. Daarbovenop willen sponsoren zich graag verbinden met de 
Geuzenloop en Geuzenwandeltocht.   

2.3. Contributie in 2025 
Enige jaren geleden is door de Algemene Leden Vergadering besloten dat de contributies mee zullen 
stijgen met de inflatie. Dit jaar stellen we voor de contributie te verhogen met 2,5%. In de toelichting 
bij de begroting wordt dit verder toegelicht.  

2.4 Zoetermeerpas 
Om de vereniging toegankelijk te houden voor mensen met een beperkt inkomen zijn we 
aangesloten bij de organisatie van de Zoetermeerpas. Daarbij geven we korting op de contributie en 
krijgen we een bijdrage van de gemeente. De houders van een Zoetermeerpas krijgen korting op 
cursussen. Dit zullen we ook in 2025 voortzetten. 

3. Belangrijkste doelen in 2025 

3.1 Besturen 
In de ALV in het voorjaar van 2025 willen we het beleidsplan vast stellen. Daarna kunnen we 
beginnen met de uitvoering ervan.  
We moeten blijven investeren in de kennis en kunde van de vrijwilligers en de trainers, zowel bij het 
wandelen als het hardlopen.  
Wij hebben er vertrouwen in dat we in 2025 nog beter rekening kunnen houden met de wensen van 
de wandelaars doordat Mirjam Korse zal toetreden tot het bestuur.  
Vanaf 2025 zijn de voorzitter en secretaris van RRZ ook de voorzitter en secretaris van Eswaz. De 
stichting Eswaz blijft bestaan, omdat met het opheffen ervan veel geld gemoeid is. Het onderhoud en 
beheer van het clubhuis komt nu dichter bij het bestuur van RRZ. Verder verandert er niets.  

3.2 Ledengroei 
Bij de begroting gaan we uit van een bescheiden toename van het aantal hardlopers ten opzichte van  
2024. Maar ledenbehoud en groei heeft ook in 2025 onze aandacht. Ons streven is een vereniging 
met uiteindelijk ca 400 leden. We zien dat er weer belangstelling is voor de verschillende cursussen 
en clinics. We hopen in 2025 deze positieve lijn door te zetten. Los van het feit dat de 
cursussen/clinics geld opleveren voor de vereniging is het ook een opstap voor mensen om lid te 
worden van de vereniging. We zullen (ook bij de 3Plasssenloop) lopers van buiten wijzen op de 
voordelen van het lidmaatschap.  
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3.3 Beleidsplan 
Volgens onze eigen statuten   moeten we een meerjarenbeleidsplan opstellen. In 2024 hebben we 
forse stappen gezet door een aantal workshops te houden met leden en met het bestuur. We zijn 
daarbij ondersteund door Mark van der Kaaij, via het NOC/NSF en gesponsord door de gemeente. 
Het concept wordt besproken na de ALV in het najaar van 2024, waarna we het beleidsplan in het 
voorjaar van 2025 in de ALV kunnen vast stellen. Daarna kunnen we beginnen met de uitwerking 
ervan, hoewel sommige zaken nu al opgepakt worden. 

3.4 Technische en Wandelcommissie  
Het aantal trainingen is op niveau. Ook dit jaar heeft een cursus assistent-trainers plaatsgevonden, 
waardoor hun aantal weer flink is aangevuld. Ook in 2025 wordt hen de mogelijkheid van scholing 
aangeboden. Het TC-reglement is inmiddels verouderd. In 2025 zal hier aandacht aan worden 
besteed.  

3.5 Sportmassagecommissie  
In 2023 is de laatste sportmasseur helaas om privé redenen gestopt. We hebben geprobeerd een 
alternatief te vinden, maar dat is niet gelukt. Er blijkt in zijn algemeenheid een enorme vraag naar 
sportmasseurs te zijn tegenover een beperkt aanbod. De leden hebben inmiddels hun weg naar 
andere masseurs gevonden. Wij hebben besloten dit hoofdstuk af te sluiten. De ruimte wordt nu 
gebruikt als opslagruimte.  

6. Evenementen  
 
6.1 Geuzendag Zoetermeer 
De Geuzenloop en Wandelen Zoetermeer is in 2024 een fantastisch succes geworden. Een geweldige 
organisatie waarbij heel veel vrijwilligers werden ingezet. Het wandelevenement is voor de eerste 
keer met de Sportief Wandelgroep Zoetermeer georganiseerd.  De eerste stappen voor 2025 zijn 
alweer gezet. Ook de afterparty was een groot succes. Die is inmiddels blijvend op de kalender 
opgenomen.   
 
6.2 Noord-Aa polderloop 
Wij zijn zeer verheugd dat de Noord-Aa Polderloop in 2026 weer van start zal gaan (ijs en weder 
dienende;-). De eerste stappen zijn gezet. Er hebben zich al een aantal coördinatoren aangemeld. De 
timing in het voorjaar is perfect voor de Zoetermeerse hardloop- en wandelkalender. We doen ons 
best in 2025 een kleine en besloten NAP-loop te organiseren voor leden en genodigden: de Bert Bos 
Memorial.   

6.3 3Plassenloop 
De 3Plassenloop wordt maandelijks georganiseerd en voorziet duidelijk in een behoefte. Hardlopers 
kunnen hun ontwikkeling meten en het vormt altijd een mooie afsluiting van de beginnerscursus 
hardlopen. Het is toch prachtig dat er elke maand weer vrijwilligers zijn om dit evenement te 
organiseren.  
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6.4 Linschotenloop 
Ook in 2025 willen we weer een busreis organiseren voor wandelaars en hardlopers naar Linschoten 
met een erwtensoep maaltijd na afloop in het clubhuis. De belangstelling is in 2024 zo groot dat de 
inschrijving gesloten moest worden omdat de bus vol is. Door onze contacten met de organisatie in 
Linschoten krijgen we ook in 2024 een voorrangsbehandeling!  

6.5 Overige evenementen 

- Nieuwjaarsreceptie met wandel- en hardloopactiviteit 
- Opening van het seizoen 
- De wandelgroep organiseert (ongeveer) elke 4 weken een bijzondere wandeling (langere 

afstand of op een bijzondere locatie). 

7. Bestuur en werk-/klankbordgroepen 
Het bestuur bestaat momenteel uit vijf personen: 

- Elly Burgering (vrijwilligers) 
- Edwin Adams (website, communicatie) 
- Jacques van Male (penningmeester) 
- Theo Houtman (secretaris, lid TC) 
- Michael Jurriaans (voorzitter, sponsorbeleid, beleidsplan) 

Mirjam Korse wordt in de ALV van november 2024 voorgedragen als bestuurslid, als 
vertegenwoordiger vanuit de wandelaars.   
José de Groot neemt de ledenadministratie voor haar rekening. Ellen van Luenen is gestopt als 
redacteur van de Roadie. We zijn haar veel dank verschuldigd en zullen dit op gepaste wijze laten 
blijken. Elly Burgering neemt de redactie van de Roadie op zich.  

Tot slot 

Road Runners Zoetermeer is een gezonde vereniging waar met plezier wordt gewandeld en hard 
gelopen. Dankzij de kennis en kunde van onze trainers gebeurt dat op een verantwoorde wijze. De 
vereniging wordt uitgedaagd om om te gaan met de veranderingen die zich ook in de samenleving 
voordoen. Wij zijn vast van plan om die uitdaging op te pakken, maar dat kan niet zonder de steun en 
expertise van de leden.  

Samen maken we de vereniging waar we trots op kunnen zijn! 


